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Opgericht 8 november 1976 

Beste vogelliefhebbers 

  Beloofd is beloofd, een extra nieuwsbrief voor leden en sponsoren. De vorige is alweer 2 maand gele-

den. Afgelopen zaterdag hadden we een “ ZOOM “ bijeenkomst, hoofdbestuur met de Bondsraad. Gis-

teravond hadden we een bestuursvergadering op dezelfde wijze. Dat had heel wat voeten in de aarde. Ik 

ben niet zo thuis in de computertaal, druk wel snel eens een verkeerde toets in en gebruik vaak de ver-

keerde werkwijze. Toch zijn we er samen uitgekomen. Op de agenda stonden een paar zaken die behan-

deld moesten worden. Het jaarverslag van de secretaris en het financiële verslag van de penningmees-

ter. De voorlichtingsbulletins van de bond kunnen jullie zelf op internet wel lezen. Het jaarverslag van 

Roel staat in deze nieuwsbrief. Over de financiële situatie volsta ik met de mededeling dat we een dikke 

plus hebben gemaakt van bijna €700,- Na de bezuinigingen van vorig jaar opnieuw een meevaller. Dit 

heeft uiteraard te maken met het niet door kunnen laten gaan van alle activiteiten. We willen proberen 

om weer wat geld aan de leden uit te geven tijdens ons uitje op 22 mei aanstaande, dat laat het saldo 

echt wel toe. Het bezoek aan het Fryske Gea in Rijs staat nog open van vorig jaar, hopen dat het nu wel 

kan. 

   In het jaarverslag toch een behoorlijke verandering in het ledenbestand. 4 overleden en 3 gestopte 

leden. Omdat 2 twee nieuwe leden uit IJlst mogen verwelkomen staan we nog op 57. We heten M. Wal-

stra en R. Koopstra welkom bij de BEO. De laatste is eerder lid geweest. We hopen dat ze zich thuis zul-

len voelen en als het weer mogelijk is hun gezicht zullen laten zien bij een van onze activiteiten. Bleek 

dat we ook 3 nieuwe bestuursleden hadden moeten kiezen. Roel de Jong, Gerard van Malsen en Gerrit 

Feenstra. Alle 3 zijn ze bereid om door te gaan. In de eerstvolgende vergadering zullen we dit benoe-

men. Jelle de Boer is 40 jaar lid, hij krijgt zijn speld zodra dit kan. Het gaat nu een keer allemaal wat an-

ders dan anders! Ik ben er blij mee, bedankt. De bestuursfuncties blijven zo bezet. Vanuit het district valt 

alleen te melden dat alle afdelingen de tijd op dezelfde wijze doorkomen als wij. Een extra nieuwsbrief, 

de eigen website en zo nu en dan contact in de app of mail. Ook al lijkt het zo, de NBvV. staat gelukkig 

niet stil.  

  Allerlei zaken gaan achter de schermen gewoon door. De ringenmachine was weer eens defect. De be-

stelde ringen kwamen van een vogelbond uit het buitenland. Ze waren ook nog op tijd. Er lag een voor-

stel voor de Bondsraad om de ringenbestelling (ook voor Europese cultuurvogels) online te organiseren.  

Een wens van heel veel afdelingen. Er moet nog wel wat gebeuren voor het zover is; aanpassen van de 

website, een Bol.com-achtig systeem bouwen waarbij betaald kan worden met IDEAL per bestelling enz. 

Om bestelling en aflevering niet al te complex en te duur te maken zal dit wel drastisch gebeuren. Dat 

wil zeggen dat de leden zelf online moeten bestellen en afrekenen en niet meer via de ringen commissa-

ris. Voorlopig zal de aflevering nog wel via hem blijven gaan i.v.m. de kosten. Met dit voorstel hebben 

we ingestemd. Er komt uitgebreide voorlichting voor de leden en hoe om te gaan met de digibeten! Er 

wordt geprobeerd dit m.i.v. 2022-23 in te laten gaan. 

   Onze Vogels gaat naar een andere drukker en de digitale opmaak zal Ingrid Huberts gaan doen. Zij 
heeft eerder onderzoek gedaan naar verbeteringen bij de bond en OV. Uiteraard levert dit een flinke 
besparing op. Tot slot wijs ik even naar de nieuwe FB- groep van de bond. Al ruim 4500 mensen hebben 
zich aangesloten. Ook heel veel niet leden! Dat is prachtig natuurlijk, juist die mensen willen we enthou-
siast maken voor bond en afdeling. https://www.facebook.com/NBvV.Vogelbond.Nederland    Henk 
Eiling, een van onze “jongste” leden heeft een leuk verslag gemaakt voor deze nieuwsbrief. Wie is de 
volgende? We nemen het graag mee. Tot slot wens ik jullie allemaal een mooi kweekseizoen toe. 
Sicco Veenstra, Voorzitter 

https://www.facebook.com/NBvV.Vogelbond.Nederland


 

 Sigarenmagazijn 

Volièrevereniging  “ BEO “                   

 
Jaarverslag 2020 / 2021 
 
Het jaar 2020 was een bijzonder jaar, ook voor onze vereniging. 
We werden overvallen door een pandemie, die grote gevolgen 
had. 
 

Onze voorzitter werd ook getroffen en was een tijd uit de roulatie. 
Gelukkig is hij er weer bovenop gekomen. 
Zo zie je maar weer dat alles betrekkelijk is. 
Eén en ander had ook betrekking op het verenigingsleven dat hierdoor 
stil kwam te liggen. 
Geen vergaderingen meer, maar ook geen tentoonstelling. 
We hebben nog wel getracht om een keuring te organiseren in 3 dagen, 
hier was voldoende belangstelling voor en kon ook binnen de corona regels 
georganiseerd worden, 
maar hier hebben we op het laatste moment toch vanaf gezien. 
Ook de district en de landelijke tentoonstellingen gingen niet door. 
Om de leden toch te blijven informeren en de betrokkenheid enigszins 
op peil te houden heeft het bestuur besloten om extra nieuwsbrieven 
uit te brengen, met verenigingsnieuws, nieuws van de bond en district. 
Van de laatsten werden de nieuwsbrieven in zijn geheel doorgezonden. 
Ook werden de leden verzocht kweekverslagen te maken van hun kweek. 
 
|Het bestuur kwam in 2020 3 x bijeen, er was 1 ledenbijeenkomst op 10 maart. 
Ons ledenaantal was 1 Februari 58 incl. 3 jeugdleden, vorig jaar 67 incl. jeugd. 
 
In 2020 overleden 3 van onze leden, Germ Speerstra, Romke Wierda en Lou Vellema. 
Sponsors Paul Zwart beëindigde zijn bedrijf, en Landskroon  van het sigarenmagazijn  
kwam te overlijden, beide zijn nu geen sponsor meer van de BEO. 
 
Bestuursverkiezingen: In 2020 waren Sicco Veenstra en Gerard Kolkena 
periodiek aftredend, beide werden herkozen. 
Er komt vanuit de NBvV een nieuw vraagprogramma met nieuwe benamingen 
en inschrijfnummers, vervallen groepen en ook nieuwe groepen enz. 
Plastic ringen komen te vervallen. 
 
Certificaten surveillanten:  Ons lid Nanne Jansen heeft het certificaat van de 
NBvV – Surveillant met goed gevolg het theoretisch en praktisch deel afgesloten. 
 
Jaarvergadering 10 maart 2020 
 
Jaarverslag van secretaris Roel de Jong wordt na een naamswijziging goedgekeurd. 
Met dank aan de secretaris. 
Jaarverslag penningmeester / kascommissie , 
Met de leden wordt het verslag doorgenomen en beantwoord de penningmeester 
de gestelde vragen. De financiën laten een dikke plus zien ten opzichte van vorig jaar. 
Deze vloeien voort uit de veranderde prijzenverdeling en de huur voor de huisvesting. 
De kascommissie, bestaande uit Geert de Leeuw en Jacob Stapert hebben de cijfers in 
orde bevonden en de penningmeester Geert Wind wordt decharge verleent. 
 
Jacob Stapert treedt af. 
Volgend jaar bestaat de commissie uit Geert de Leeuw 
en Edwin Sybrands, als reserve wordt Johannes Blaauw gekozen. 
De penningmeester en de kascommissieleden worden bedankt voor hun werk. 
Onze feestavond en het reisje van dit jaar konden helaas geen doorgang vinden. 
 
Secretaris   Roel de Jong. 



             RINGEN BESTELLING    2021    RINGENBESTELLING 
 

Hieronder volgen de data dat u ringen kunt bestellen.  

Let op dit zijn de data dat de bestelling bij de ringen commissaris moet zijn. 

                                Bestelling binnen:   Uitlevering na: 

            

            Ronde 1        05 mei 2020                01 oktober 2020   

            Ronde 2:       20 september 2020                       15 december2020 

            Ronde 3:      20  januari 2021                          01 april 2021 

            Ronde 4:      20 maart 2021                                  15 mei  2021 

 

Bij het bestellen van de ringen het verschuldigde bedrag 

 over maken naar de penningmeester. 

 

Betaling rechtstreeks naar Gironummer: NL32 INGB 0004049970 t.n.v. Volière  Vereniging 
B.E.O. Túnikkers 85  8711 DK Workum! 

Bestelde ringen worden verstrekt op de vergadering of kunnen worden  

AFGEHAALD op afspraak bij de ringen commissaris 

Een spoedbestelling  kost   € 1,00   per ring extra. 

Ringen commissaris:  Gerard Kolkena, Singel 4,  8771 SW Nijland 

                                                          beogerard@gmail.com 

 

mailto:beogerard@gmail.com


Van mij geen kweekverslag omdat ik geen kweker ben, maar wel een vogelliefhebber. 

 

In 1972 zijn mijn vrouw en ik in het huwelijksbootje gestapt. Het jaar daarop heb ik een volière gebouwd 
met wat koppels Gouldamadines, zebravinken en een enkele kanarie. 

Vanwege mijn werk bij de gemeente IJlst zijn wij in 1977 verhuisd naar IJlst en ben ik gestopt met het 
houden van vogels. 

 Het jaar 2019 ben ik weer begonnen met het houden van vogels het is ook een leuke hobby. 

Ik heb bij ons achter een bescheiden volière gemaakt van 2.5 meter lang 1.70 breed en 2.20 hoog, ik heb 
de volière in tweeën gesplitst van elk 85 cm breed dus twee mooie vluchten. 

De zijkanten heb ik bewerkt met pvc geschuimd materiaal zodat ik dit goed schoon kan maken. In de voli-
ère heb ik twee kleine nachthokken gemaakt zodat de vogels zich hier in kunnen terugtrekken. Toen de 
volière klaar was ben ik begonnen met een koppel Kakariki en een koppel Bourkeparkiet. In de voorste 
vlucht een koppel zebravinken en een koppel Japanse meeuwen. Mijn vrouw en ik vonden het gezellig 
om er een zangvogel bij te hebben en heb ik een Gloster kanarie gekocht hij zingt geweldig dus dat is 
goed gelukt. De Kakariki en de Bourkes heb ik verkocht, het voelde niet goed en ben overgestapt naar 
tropische vogels. Bij Geert de Leeuw heb ik twee koppels Gouldamadines gekocht , 

hij is tenslotte een goede kweker en woont ook nog in IJlst kan zo even bij Geert langs voor advies. 

 

 

 

 

 

 

 

Later heb ik 1 koppel Roodmasker Binsenastrilde en 1 koppel geelsnavel gekocht. In de zomer heb ik bij 
de roodmasker drie jonge vogels gekregen, dat gaf mij een goed gevoel en plezier om te kijken hoe de 
jongen groot gebracht werden. Enkele leden van de BEO vertelden mij dat het hun nog nooit gelukt was 
om jonge Binsen te krijgen. Op de foto Roodmasker met twee jongen. In mijn hok heb ik twee kooien van 
100x40x40 en kan deze door middel van een tussenschot in tweeën delen, de onderste kooi is 100x40x50 
cm kan ook in tweeën gedeeld worden. Ook heb ik twee kooien van 50x40x40 in totaal 8 kooien. In de 
bovenste kooi zitten zes astrilden (de man is vorige maand overleden) met een temperatuur van onge-
veer 15 graden. Op dit moment zitten twee koppels Gouldamadines te broeden (ook in het hok) nu maar 
hopen dat daar jonge vogels van mogen komen, dat zou voor mij de eerste keer zijn en waar ik mij erg op 
verheug. De volière kan ik met twee zelf gemaakte voorzetramen van plexiglas hermetisch afsluiten, dit 
vanwege de harde wind en slagregens vanuit het land. Als beginnende vogelliefhebber ben ik sinds 2019 
lid van de BEO geworden.  

Henk Eiling 

 

 

 

 

 

                                                                          

                                                                                   


